
Protokół Nr 74
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 25 lutego 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył Z-ca
PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu,

z wyjątkiem Pana Starosty oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu .

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad .
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Zarządu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na rok 2020",

b) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie ze struktur
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia
odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą

Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz
nadania Statutu dla w/w jednostki.

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawach:
a) przyjęcia projektu umowy pomiędzy organizatorem, a kandydatem na .

dyrektora instytucji kultury, określającej warunki organizacyjno 
finansowe działalności instytucji kultury oraz program jej działania

t.j. Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu,

b) powołania Dyrektora Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu,

c) udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich do wykonywania zadań związanych

z realizacją programu pn: "Aktywny samorząd" w 2020 roku,
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d) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego,
którego przedmiotem jest sporządzanie uproszczonych planów

urządzenia lasu oraz inwentaryzacji stanu lasu dla lasów
niestanowiących własności Skarbu Państwa, należących do osób

fizycznych i wspólnot gruntowych, położonych na terenie gminy
Końskie wraz z prognozą oddziaływania na środowisko - dwie

uchwały,

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

5. Rozpatrzenie wniosku TWRP "Wszechnica Konecka" o przyznanie dotacji
celowej z przeznaczeniem na wkład własny w realizację projektu pn:

"Doposażenie pracowni komputerowej w WTZ w Końskich" w ramach

"Programu wyrównywania różnic między regionami III".
6. Ustalenie planowanej liczby oddziałów klas pierwszych oraz liczby

uczniów przyjmowanych do oddziałów klas pierwszych w szkołach, dla
których organem prowadzącym jest Powiat Konecki.

7. Sprawozdanie z Kalendarza imprez kulturalnych, sportowych oraz
turystycznych za 2019 rok oraz przyjęcie Kalendarza na rok 2020.

8. Sprawozdanie z realizacji uchwał Zarządu Powiatu za II półrocze 2019

roku.
9. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi, bądź propozycje do przedłożonego porządku obrad.

Skarbnik Powiatu zawnioskowała o rozszerzenie porządku obrad
w punkcie 4. o podpunkt f) dotyczący podjęcia uchwały w sprawie stosowania

mechanizmu podzielonej płatności w Powiecie Koneckim.

Zarząd rozszerzył porządek obrad o wnioskowaną sprawę oraz przyjął

porządek obrad po zmianach.

Zarząd przyjął protokół Nr 73 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad.3
a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia

"Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".
Oznajmił, że w związku z uchyleniem przez organ nadzoru przedmiotowej
uchwały w zakresie terminu wejścia życie, konieczne jest przeprowadzenie

procedury uchwalenia "Programu współpracy z organizacjami
pozarządowymi" ponownie.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

b) Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
wStąporkowie - Pani Beata Brzozowicz - Dzidkowska przedstawiła

projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały w sprawie

wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu
Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy
w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki. Oznajmiła, że

zaproponowane zmiany mają na celu dostosowanie nazewnictwa osoby
kierującej samodzielną jednostką do innych jednostek organizacyjnych
powiatu.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.4
Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

dwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:
a) przyjęcia projektu umowy pomiędzy organizatorem, a kandydatem na

dyrektora instytucji kultury, określającej warunki organizacyjno 
finansowe działalności instytucji kultury oraz program jej działania t.j.
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu,

b) powołania Dyrektora Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu.
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Oznajmił, że wpłynęło pismo Stowarzyszenia Muzealników Polskich
wyrażające pozytywną opinię do objęcia stanowiska Dyrektora Zabytkowego
Zakładu Hutniczego w Maleńcu przez Pana Macieja Chłopka.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

kończy się pięcioletnia kadencja pełnienia funkcji dyrektora przez Pana Chłopka

i w związku z tym należy podjąć decyzję, czy powołać go na kolejną kadencję.

Zwrócił uwagę, że procedurę powołania dyrektora rozpoczyna opinia właściwych

podmiotów do objęcia w/w stanowiska.

Członek Zarządu Powiatu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy dokumenty

związane z zatrudnieniem przewidują sytuację związaną z toczącym się

postępowaniem o odzyskanie majątku.

Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera oznajmił, że

należałoby w tym temacie zasięgnąć opinię Radcy Prawnego.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że zgodnie

z prawem dyrektora można powołać na okres od 3 do 5 lat.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zwrócił uwagę, że w związku

z nierozstrzygniętą sytuacją dotycząca stanu prawnego ZZH bezpieczniejszym

będzie trzyletni okres powołania dyrektora.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że umowa
w sprawie warunków organizacyjno - finansowych oraz programu działania

Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu reguluje kwestie związane

z odwołaniem dyrektora przez upływem okresu , na który został powołany.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron przypomniał, że

stoi na stanowisku, że prowadzenie tego typu instytucji należy do zadań gminy.
Podkreślił, że nie neguje potrzeby działalności ZZH, jednak z analizy przepisów
prawa wynika, że instytucja powinna być przekazana gminie. Stwierdził, że

konsultował sprawę z Panem Starostą w zakresie okresu powołania dyrektora

i Pan Starosta zajął stanowisko, że winien to być okres pięcioletni.
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Po krótkiej dyskusji w tym temacie oraz wycofaniu się z propozycji

powołania dyrektora ZZH na okres trzech lat przez Członka Zarządu - Pana

Dariusza Banasika Zarząd jednogłośnie zdecydował o powołaniu na stanowisko

dyrektora Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu Pana Macieja Chłopka

na okres od 27 lutego 2020 roku do 26 lutego 2025 roku.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały:

• Nr 20/2020 w sprawie przyjęciaprojektu umowy pomiędzy organizatorem,

a kandydatem na dyrektora instytucji kultury, określającej warunki

organizacyjno - finansowe działalności instytucji kultury oraz program jej

działania t.j . Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu,

• Nr 2112020 w sprawie powołania Dyrektora Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu.

c) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Końskich do wykonywania zadań związanych z realizacją

programu pn: "Aktywny samorząd"w 2020 roku. Oznajmiła, że w związku

z tym, iż Zarząd Powiatu przydzieliłrealizację zadania do PCPR konieczne

jest udzielenie w/w upoważnienia. Omówiła proponowany zakres

upoważnienia .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 22/2020 w przedmiotowej sprawie.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

d) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego, którego

przedmiotem jest sporządzanieuproszczonych planów urządzenia lasu oraz

inwentaryzacji stanu lasu dla lasów niestanowiących własności Skarbu

Państwa, należących do osób fizycznych i wspólnot gruntowych,

położonych na terenie gminy Końskie wraz z prognozą oddziaływania na

środowisko. Oznajmiła, że Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska złożył wniosek o przeprowadzenie postępowania. Wydz.

Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu przygotował
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procedurę . Zaproponowała skład osobowy Komisji Przetargowej oraz

zapoznała Zarząd z dokumentacja przetargową. Omówiła warunki

przystąpienia do przetargu. Stwierdziła, że wykonawca winien okazać się

co najmniej trzema wykonaniami uproszczonych planów urządzenia lasu

dla pow. min. 3 tys. ha oraz pięcioma osobami posiadającymi kierunkowe

wyższe wykształcenie. Ponadto okres udzielonej rękojmi nie może być

krótszy niż 60 miesięcy, ale Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska zasugerował 10 lat. Zaproponowała otwarcie ofert na 5 marca

b.r.

Zarząd przeprowadził krótką dyskusję w sprawie okresu rękojmi oraz

wysokości zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 23/2020 oraz Nr 24/2020
w przedmiotowych sprawach.

e) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu -

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 25/2020 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

f) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła wprowadzony

dodatkowo do porządku obrad projekt uchwały Zarządu w sprawie

stosowania mechanizmu podzielonej płatności w Powiecie Koneckim .

Poinformowała Zarząd, że w związku ze zmianami w ustawie o podatku od

towarów i usług wszedł obowiązek podzielnej płatności. Podatek VAT

wpływa na wydzielony rachunek bankowy. Stwierdziła, że w związku

z tym, że regulacja ma obejmować wszystkie jednostki organizacyjne

powiatu, a Wydz. Budżetu i Finansów Starostwa rozlicza jednostki,

konieczne jest wprowadzenie jednolitych zasad mechanizmu podzielnej

płatności w powiecie. Zapoznała Zarząd z zapisami "Instrukcji stosowania

mechanizmu podzielnej płatności w Powiecie Koneckim", stanowiącej

załącznik do projektu uchwały Zarządu.

Zarządjednogłośnie podjął uchwałęNr 26/2020 w przedmiotowej sprawie.
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Ad.5
Główny Specjalista w Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pani

Monika Równicka przedstawiła wniosek Towarzystwa Wspierania Rozwoju

Powiatu "Wszechnica Konecka" z prośbą o przyznanie dotacji celowej

z przeznaczeniem na wkład własny w realizację projektu pn : "Doposażenie

pracowni komputerowej w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Końskich" w ramach

"Programu wyrównywania różnic między regionami III". Oznajmiła, że pojawiła

się możliwość pozyskania środków z PFRON w ramach w/w programu na

korzystnych warunkach t.j. 80% wartości zadania dofinansowuje PFRON, 20%

wynosi wkład własny. Całkowita wartość zadania zamknie się kwotą ok. 70 000

zł, wkład własny stanowić będzie kwotę ok. 15 000 zł. Zwróciła uwagę, że

doposażenie pracowni komputerowej jest istotnym elementem stymulującym

aktywizację społeczną i zawodową uczestników Warsztatu. Ponadto obsługa

sprzętu komputerowego i plotera pozwoli na przygotowanie grupy uczestników

do podjęcia pracy z wykorzystaniem programów graficznych.

Z-ca przewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron poprosił o opinię

Skarbnika Powiatu - Panią Edytę Drążkiewicz.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że nie ma

przeciwskazań prawnych do udzielenia przez Powiat dotacji na realizację zadania

związanego z doposażeniem pracowni komputerowej w Warsztacie Terapii

Zajęciowej, jednak należy pamiętać, że dotacja ma być przeznaczona na wydatki

majątkowe. Wydatki bieżące są pokrywane z dotacji podmiotowej przeznaczonej

na dofinansowanie działalności Warsztatu. Podkreśliła, że dobrze byłoby

otworzyć wydzielony rachunek bankowy w · celu realizacji przepływów

finansowych związanych z projektem.

Z-ca przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron pozytywnie

zaopiniował przedmiotowy wniosek i poddał go pod głosowanie.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedłożonywniosek. Członek

Zarządu - Pan Jarosław Staciwa nie brał udziału w głosowaniu.

Ad.6
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera zaproponował do akceptacji planowaną liczbę oddziałów klas
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pierwszych oraz liczbę uczniów przyjmowanych do klas pierwszych w szkołach,

dla których organem prowadzącym jest Powiat Konecki, na rok szkolny

2020/2021. Poinfonnował, że kończy naukę w szkołach podstawowych 710

uczniów. Przygotowano dla nich 540 miejsc w 17 oddziałach + jeden oddział 

szkoły branżowej II stopnia w ZSP Nr 2 w Końskich, wymagany przez przepisy

ustawy. Podkreślił, że jeżeli dyrektor szkoły nie będzie miał pełnego naboru

wówczas w/w oddział nie zostanie otwarty. Przypomniał, że w poprzednim roku

szkolnym otworzono 38 oddziałów. Obecnie Wydz. PS proponuje 18. Zwrócił

uwagę, że 24 oddziały zakończą naukę w szkołach ponadpodstawowych.

W związku z tym, o ile Zarząd zaakceptuje planowaną liczbę oddziałów,

wówczas będzie o 6 oddziałów mniej. Ponadto w ZSP Nr l w Końskich nie będzie

prowadzony nabór do szkoły branżowej I-go stopnia, natomiast w ZSP Nr 2

w Końskich nie będzie naboru do klasy technikum. Nadmienił, że proponowany

limit uczniów w oddziale wynosi od 28 do 30 uczniów.

Zarząd ustalił planowaną liczbę oddziałów klas pierwszych oraz liczbę

uczniów przyjmowanych do klas pierwszych:

• I LO w Końskich - 3 oddziały,

• II LO w Końskich - 3+ l (klasa eksperymentalna),

• ZSP Nr l w Końskich - 3 oddziały,

• ZSP Nr 2 w Końskich - 2+ 1 (oddział szkoły branżowej II stopnia),

• ZSP Nr 3 w Końskich - 3 oddziały,

• ZSP wStąporkowie - 2 oddziały,

• SOSW w Baryczy - 1 oddział szkoły przysposabiającej do pracy,
1 oddział łączony kI. 1-3 stop. lekki ,
1 oddział łączony kI. 1-3 stop. umiarkowany.

Ad.7
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił sprawozdanie z Kalendarza imprez kulturalnych,

sportowych oraz turystycznych za 2019 rok oraz propozycje do Kalendarza na rok

2020. Poinformował, że z planowanej do wydatkowania kwoty 26 300 zł

zrealizowano 22 119,87 zł. Omówił propozycje do Kalendarza na 2020 rok

z podziałem na poszczególne działy i rozdziały. Oznajmił, że propozycje

przygotowano na podstawie złożonych wniosków o dofinansowania, na łączną

kwotę 25 770 zł .
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Zarząd przyjął sprawozdanie z Kalendarza imprez kulturalnych,

sportowych oraz turystycznych za 2019 rok oraz zatwierdził Kalendarz imprez na
rok 2020 .

Ad.8
Zarząd przyjął do wiadomości informację z realizacji uchwał Zarządu

Powiatu za II półrocze 2019 roku.

Ad.9
Spraw różnych nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 950 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka

······················WZJ .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

...............~..
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